
1 

 

ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 31.10.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ardelean Daniel-Cosmin care 
a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.378/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 21 consilieri.  

 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 
Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 

 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 28.09.2018, 05.10.2018 şi 16.10.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 28.09.2018, 
05.10.2018 şi 16.10.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de către 
preşedinții şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate - 21 voturi ”pentru”. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

              „ ORDINEA DE ZI rămâne neschimbată” 
       
  D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

 „Supun la vot ordinea de zi , care se aprobă în unanimitate.  
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”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 
au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 21 
voturi ”pentru”. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctul 20.” 
 
D-nul consilier Palcău Ciprian: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctul 14 și 17.” 
 
D-na consilier Fărcaș Bianca: 
”La punctul 13 și 14 nu particip la vot și la dezbateri.” 
 
D-na consilier Borca-Lucan Laura: 
”La punctul 14 nu particip la vot și la dezbateri.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației 
imobilului în care şi-a desfăşurat activitatea Școala Generală clasele I-IV Zlaști, înscris în 
CF nr.69659 Hunedoara, proprietate publică a municipiului Hunedoara, situat  în municipiul 
Hunedoara, strada Zlaști nr.16, din spaţiu de învăţământ în spaţiu necesar desfășurării 
activității unui Cămin Cultural 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 

 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.383/2018 se aprobă  în unanimitate  
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbării destinației  
spațiului din incinta Căminului Cultural în care şi-a desfăşurat activitatea Școala Generală 
clasele I-IV Groș, înscris în CF nr.68587-C1-U2 Hunedoara, proprietate publică a 
municipiului Hunedoara, situat în municipiul Hunedoara, sat aparț inător Groș, din 
spa ţ iu de învăţământ în spaţ iu necesar desfășurări i activităț i i unui Cămin 
Cultural.  

 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.384/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind propunerea criteriilor pentru stabilirea ordinii de 
prioritate în soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru tineri, 
destinate închirierii, în municipiul Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură - aviz favorabil; 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.385/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Trandafirilor, nr. 31, bl. 32, sc. A, et. IV, ap. 22. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.386/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada  Siretului, nr. 10 , bl. C1-2, sc. A , ap.1, et. parter. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.387/2018 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbului de locuințe 
pentru tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr.198/01.08.2017 
și nr. 46/17.05.2010, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 
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D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.388/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul numărul 300/69/02.12.2015, având ca obiect închirierea unui spaţiu în 
suprafață de 36 mp, situat în Hunedoara, str. C-tin Brâncuşi, Bl. X2, camera 13, cu 
destinația prestări servicii. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.389/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 26,20 mp, biroul nr. 10, etaj 2, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia pentru activități de consultanță în domeniul IT. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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Nu sunt anunțate. 
  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui 
spațiu în suprafață de 26,20 mp, biroul nr. 10, etaj 2, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia pentru activități de consultanță în domeniul IT, a constatat următoarele: 

 
 -Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru” 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – 
membru 21 voturi “pentru” 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru 21 voturi “pentru” 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 21 voturi “pentru” 
 -Ştefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru 21 voturi “pentru” 

             
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

 -Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - 
membru; 
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 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru; 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
 -Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 26,20 mp, biroul nr. 10, etaj 2, situat în incinta 
clădirii Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul 
Hunedoara, în vederea folosirii acestuia pentru activități de consultanță în domeniul IT, a 
constatat următoarele: 

 
 -Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 

 -Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 21 
voturi “pentru” 
 -Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
rezervă 21 voturi “pentru”  

 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 

Art. 5-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.390/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unei 
suprafeţe de teren de 289 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, înscris 
în CF Hunedoara nr. 70500, nr. cad. 70500, situat în municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, 
în vederea amenajării unui parc auto. 

 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unei suprafeţe de 
teren de 289 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, înscris în CF 
Hunedoara nr. 70500, nr. cad. 70500, situat în municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, în 
vederea amenajării unui parc auto , a constatat următoarele: 

 
-  Ponta Cristina –  Administrator public                  -  preşedinte 21 voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan –  Consilier                                    -  membru   21  voturi “pentru” 
-  Pahonțu Cristina Marcela – Inspector principal    – membru  21 voturi “pentru” 
-  Suciu Mariana – şef Birou Registru Agricol          – membru   21 voturi “pentru” 
-  Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic           – membru  21 voturi “pentru” 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
 - Ponta Cristina –  Administrator public - preşedinte; 
 - Muntean Ioan  –  Consilier  - membru; 
 - Pahonțu Cristina Marcela – Inspector principal – membru; 
 - Suciu Mariana – şef Birou Registru Agricol  – membru; 
 - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 

rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea unei 
suprafeţe de teren de 289 mp, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, înscris 
în CF Hunedoara nr. 70500, nr. cad. 70500, situat în municipiul Hunedoara, str. Rotarilor, 
în vederea amenajării unui parc auto, a constatat următoarele: 

 
 -Nimu Ioan – Șef Birou Investiții –  preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru” 

 -Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 21 voturi 
“pentru” 
 -Palaghiu Doina - inspector de specialitate – Birou încasări şi inventar – membru 
rezervă 21 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             
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  - Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Palaghiu Doina - inspector de specialitate – Birou încasări şi inventar – membru 

rezervă. 

 

Art. 5-8  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.391/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 
publică a unui teren în suprafaţă maximă de 600 mp, aparţinând Municipiul Hunedoara, 
situat în incinta Complexului Michael Klein, în vederea amplasării unui patinoar. 

 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 

 

A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul 
consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 

 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea terenului 
în suprafaţă maximă de 600 mp, aparţinând Municipiul Hunedoara, situat în incinta 
Complexului Michael Klein, în vederea amplasării unui patinoar,  a constatat următoarele: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 21 voturi “pentru” 
-  Muntean Ioan – Consilier – membru 21 voturi “pentru” 
- Pahonțu Cristina – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – membru 21  

voturi “pentru” 
-  Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol-membru 21 voturi “pentru” 
-  Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic 21  voturi “pentru” 
                         

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 
licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 

 
              - Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
              - Muntean Ioan – Consilier  - membru; 
    - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
    - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 

            - Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei de rezervă în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice a terenului în 
suprafaţă maximă de 600 mp, aparţinând Municipiul Hunedoara, situat în incinta 
Complexului Michael Klein, în vederea amplasării unui patinoar,  a constatat următoarele: 

 
-  Nimu Ioan – șef Birou Investiții  – preşedinte de rezervă 21 voturi “pentru”   
- Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond locativ – membru rezervă 21 

voturi “pentru”   
-   Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă 21 voturi “pentru”   
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
-  Nimu Ioan – șef Birou Investiții  – preşedinte de rezervă; 
-  Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 
-  Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 

rezervă . 
 
Art. 4-6  se aprobă în unanimitate – 21 voturi ”pentru” 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Art. 7  se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.392/2018 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Palcău Ciprian, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 21 în momentul de faţă. 
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La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetelor secțiunii de 
funcționare și a secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul III 2018. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.393/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern 
al municipiului Hunedoara  pentru trimestrul III 2018. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.394/2018 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara pe anul 2018.  

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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                   D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
                   ”D-na Fărcaș nu participă la vot și la dezbateri.” 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -aviz favorabil; 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul consilier Bădin Ion: 
”Am de făcut un amendament la anexa 2. Potrivit prevederilor art.48 din 

Legea nr.273/2006 privind finanțele publice locale, în situația în care pe parcursul 
execuțieie bugetare, din motive obiective, implementarea unui proiect de investiții nu se 
poate realiza conform proiecției bugetare, ordonatorii principali de credite ai bugetelor 
locale pot propune autorităților deliberative, până la data de 31 octombrie, aprobarea 
redistribuirii fondurilor între proiectele înscrise în programul de investiții. 

Având în vedere că obiectivul de investiții „Proiectare şi execuţie platforme 
subterane de colectare selectivă a deşeurilor menajere în Municipiul Hunedoara, Judeţul 
Hunedoara”(subsecventul 2) nu se mai poate realiza până la finele anului, propunem 
diminuarea poziţiei respectivecu suma de -240,00 mii lei şi introducerea în Lista 
obiectivelor de investiţii cu finanţare integrală sau parţială de la buget pe anul 2018 la 
capitolul 74.02 Protecţia mediului a poziţiei C1 „Achiziţie platforme supraterane” +240,00 
mii lei.” 

 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Bădin Ion, care se 

aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.395/2018 se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru” 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
                   ”D-na Fărcaș, d-nul Palcău şi d-na Borca nu participă la vot și la dezbateri.” 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate -18 voturi „pentru” 
Art. 1-15 se aprobă în unanimitate-18 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.396/2018 se aprobă în unanimitate-18 voturi „pentru” 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Local  nr.315/2015 privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în 
vederea refinanțării împrumuturilor contractate de la Banca Comercială Română în baza 
contractelor de credit nr.57/09.12.2004 și nr.59/20.09.2012 și a împrumutului contractat de 
la CEC Bank SA în baza contractului de credit 
nr.70/40181/RQ14065291700134/26.06.2014 și pentru finanțarea unor obiective de 
investiții de interes local, cu modificările și completările ulterioare. 

  
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urmabism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.397/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

prezenți). Proiect de hotărâre privind reglementarea circulaţiei vehiculelor pe unele străzi 
din municipiul Hunedoara. 

 
D-nul consilier Scurtu Raul: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Urmabism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.398/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind transmiterea în administrare către 
Societatea APA PROD S.A. Deva a bunurilor realizate prin investiția „Rețea apă zona 
Sitului Industrial Hunedoara” . 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
                   ”D-nul Palcău nu participă la vot și la dezbateri.” 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urmabism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 20 voturi „pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate- 20 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.399/2018 se aprobă în unanimitate- 20 voturi „pentru” 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de fezabilitate şi a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Realizare/Reabilitare trotuare și alei și 
Realizare/Extindere parcări auto, zona strada Viorele nr. 1, bl 6 și nr. 3, bl. 5 din  municipiul 
Hunedoara”. 

 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Urmabism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.400/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren  
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualului  deţinător al construcţiei. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.401/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 75.000 lei din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor și sportivilor din 
municipiul Hunedoara care în anul școlar 2017 - 2018 au obținut distincții la olimpiadele 
internaționale și concursurile internaţionale și naționale, precum şi pentru premierea 
profesorilor şi antrenorilor coordonatori. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

 D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
                   ”D-nul Scurtu nu participă la vot și la dezbateri.” 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
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   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate-20 voturi „pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate-20 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.402/2018 se aprobă în unanimitate-20 voturi „pentru” 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.403/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 41/2018 privind aprobarea modalității de 
gestiune a unor activități din cadrul Serviciului public de salubrizare a municipiului 
Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
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   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate. 
Art.1- 7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.404/2018 se aprobă  în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

în funcție). Proiect de hotărâre privind convocarea Adunării Generale a Asociaților la 
Societatea „PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L. și acordarea unui mandat special 
reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea 
„PRIM TRANSPREST HUNEDOARA” S.R.L.. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.405/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al 
Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
    - Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea şi completarea pct. 

3 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, în sensul completării numărului reprezentanților 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Liceului 
Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara cu încă un membru din partea Consiliului 
Local în persoana domnului Palcău Ciprian Ștefan, a constatat următoarele: 
 

Domnul Palcău Ciprian Ștefan 21 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, s-a constatat modificarea şi completarea pct. 3 din 
Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, în sensul completării numărului reprezentanților 
Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Liceului 
Tehnologic „Constantin Bursan” Hunedoara, cu încă un membru din partea Consiliului 
Local și anume domnul Palcău Ciprian Ștefan. 

 
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.406/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 25 al ordinii de zi. Prezentarea adresei Asociației Civice 

Solidaritatea Hunedoreană (ACSH) nr. 33/01.10.2018, înregistrată la Primăria municipiului 
Hunedoara sub nr. 69529/04.10.2018. 

Nu sunt discuţii. 
 
            La punctul 26 al ordinii de zi. Prezentarea solicitării d-lui Măndescu Carlos 
Adrian înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr.66620/21.09.2018, precum 
și a Informării  Direcţiei de Asistenţă Socială înregistrată la Primăria Municipiului 
Hunedoara sub nr. 69920/3919/05.10.2018. 
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Nu sunt discuţii. 
 
      La punctul 27 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului Comisiei de 
evaluare/selecție prealabilă a membrilor Consiliului de Administrație al întreprinderilor 
publice având ca autoritate tutelară Municipiul Hunedoara nr. 70944/10.10.2018, pentru 
numirile finale ale candidaților pentru funcția de administratori ai Societății Parc Industrial 
Hunedoara SRL selectați conform O.U.G. 109/2011 și H.G. 722/2016. 

Nu sunt discuţii. 
 
          La punctul 28 al ordinii de zi . Diverse.   

 

  

 D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„ Vă mulțumesc. Domnule Primar, vă propun să montați în oraș trei standuri 

pentru biciclete, astfel încât până în momentul implementării PMUD-ului cetățenii orașului 
să poată dispune de facilitatea deplasării pe bicicletă iar atractivitatea unei asemenea mod 
de a parcurge distanțele să fie deja unanim acceptată în momentul implementării deoarece 
este ieftin, prietenos cu mediul, sănătos și aici precizez că pe biciclete ești mai puțin expus 
la poluare decât oamenii din automobile Ca locații propun Grădina Zoologică, Castelul și 
Cinematograful Flacăra. 

La punctul 2, în urma ecologizării de luna trecută, am constatat că Pădurea 
Chizid, arie protejată de interes național ce corespunde categoriei a IV-a IUCN, este plină 
de tufișuri ce nu au nici o importanță ecologică și silvicolă, tufișuri în care doar se adună 
gunoaie de pe urma unor vizitatori fără cei 7 ani de acasă. De aceea, vă propun ca în 
colaborare cu Direcția Silvică să procedați la degajări (salvarea de copleșire și 
promovarea speciilor valoroase) și curățiri (înlăturarea exemplarelor necorespunzătoare ca 
specie și conformare) în cadrul acestei rezervații naturale de tip botanic.  

La punctul 3, de curând am citit într-un articol mai vechi a unui ziar local că 
Hunedoara a avut un arc de triumf construit cu ocazia vizitei împăratului Franz Joseph în 
orașul nostru. Cum asemenea obiective sunt căutate de turiști, acestora putând a le fi 
atașate tot felul de povești locale ce să le crească farmecul, vă propun să luați în 
considerare reconstruirea arcului, astfel încât orașul să poată bifa un nou și atractiv 
obiectiv turistic.  

La punctul 4, mai mulți cetățeni mau rugat să vă transmit rugămintea lor de a 
se monta o bară cu mână curentă la scările de la magazinul Penny, în jos către spatele 
Pieței Obor. Mai ales la sfârșit de săptămână când foarte multă lume vine la piață, dar și în 
restul săptămânii este necesar să li se ofere persoanelor vârstnice și nu numai, 
posibilitatea de a se sprijini când urcă sau coboară scările în zonă. Gândiți-vă că uneori nu 
e vorba numai de plasele cu alimente ce le transportă dar și de vremea rea ce le poate 
juca feste făcând  treptele alunecoase.  

Punctul 5. Domnule Primar, de când am intrat în acest Consiliu am observat 
apariția unei galerii, ce nu doar cât ia cuvântul la sfârșitul ședințelor pentru a ataca la 
persoană dar mai și vociferează în timpul ședințelor. Dacă până acum au fost insultați 
veteranii de război precum și unii consilieri locali de la UDMR, PNL și PER am observat că 
de data trecută au început și amenințările la adresa angajaților Primăriei, cărora li se 
acordă avertismente verbale ca urmare unor învinuiri de furt ce nu ar fi fost vreodată 
probate. Ba din contra, s-a și demonstrat că spusele respectivului cetățean erau minciuni 
exprimate doar pentru a-mi afecta imaginea.  

Dacă eu pot avea grijă de mine, vă întreb ce facem cu angajații Primăriei? 
Deoarece nu este prima dată când sunt atacați și probitatea lor profesională pusă la 
îndoială. Amintesc cum un alt cetățean a insinuat nici mai mult nici mai puțin că vi s-au 
sustras acte din mapa personală pentru a-mi fi predate și nu-mi amintesc dvs. să fi luat 
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vreo măsură de verificare a celor spuse sau atenționare a cetățeanului să termine cu 
insultele și mizeriile insinuante adresate subordonaților dvs.  

Domnule Primar, angajații Primăriei au fost aici înainte să venim noi și vor 
rămâne aici și după ce vom pleca deoarece ei reprezintă Primăria și orice atac la adresa 
lor nu face decât să scadă din încrederea populației în această instituție iar imaginea dvs. 
va avea implicit de suferit deoarece în conformitate cu spusele acestor cetățeni dvs. 
sunteți superiorul unor hoți și oameni fără de valoare morală. 

În cazul în care ei au dreptate vă rog să demonstrați aceste lucruri și să luați 
măsuri, dar până acum s-a adeverit că toate declarațiile lor sunt doar minciuni și vă rog să 
vă îndreptați împotriva lor, inclusiv să-i chemați în judecată pentru terfelirea imaginii 
instituției pe care o conduceți. 

Și o să citez dintr-o adresă, spune în felul următor: 
Sustragerea ilegală de documente din Primăria Hunedoara. Având în vedere 

că a solicitat informații de interes public dar a obținut ilegal răspunsul de la funcționari 
publici din Primărie care l-au scos la imprimantă, răspunsul și circulația internă a 
documentelor interne, i-au făcut poză pe un birou și l-au înmânat personal domnului 
Giurgiu.  

Mai departe…  
Vă rugăm nu minimalizați cele două ilegalități (e încă o poveste dar care e 

numai de mine, nu de angajații Primăriei) căci în viitor există posibilitatea ca tovarășul 
Giurgiu Bogdan și cu complicii săi, juriști, economiști, funcționari publici să prejudicieze 
mai mult Primăria Hunedoara și pe contribuabilii hunedoreni prin pierderea de fonduri, 
licitații trucate, scandaluri de presă.  

Aștept să văd care sunt măsurile pe care dvs. le veți lua pentru a opri aceste 
insulte și aceste atacuri la adresa Primăriei. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

 „Da, mi-am notat cele solicitate de dvs.. O să luăm în calcul montarea de 
standuri pentru biciclete, deci propunerea este să facem o adresă către Direcția Silvică în 
ceea ce privește Pădurea Chizid. Reconstruirea Arcului de triumf, am văzut și eu în presă 
lucrul acesta dar, presupun că asta înseamnă timp, înseamnă foarte mulți bani, trebuie să 
vedem cum constituim bugetul… ideea nu este rea, arată bine, avea o explicație la 
momentul respectiv, de ce a fost construit. Sigur, putem să gândim ceva asemănător, 
poate chiar plasarea într-un sens giratoriu, am văzut și în străinătate. O să discut cu 
domnul director tehnic și cu consilierul meu pe astfel probleme și să vedem și o să vă 
informăm.  

 Mână curentă la magazinul Profi, ….. dimineața să meargă cineva acolo și să 
și punem. 

 În ceea ce privesc disputele personale între consilieri și cetățenii municipiului 
Hunedoara care participă la ședințele Consiliului Local, eu cred că rolul meu este acela de 
mediator. Nu cred că am permis cuiva să vocifereze în timpul ședinței fără a-l apostrofa și 
chiar vom merge până la scoaterea din sală dacă se întâmplă astfel de lucruri. Dar, încă 
odată repet, noi suntem în slujba cetățenilor, și mie m-i s-a întâmplat așa cum vi s-a 
întâmplat și dvs. ca cineva să fie nemulțumit și pe un ton civilizat dar apăsat să spună 
diferite lucruri. Dacă există un diferend între un consilier local care se simte neîndreptățit și 
un cetățean care participă la ședințe privind anumite jigniri cu siguranță că acel consilier 
local poate da în judecată pe cetățeanul respectiv. Cum evident, poate da și instituția în 
judecată pe un cetățean care depășește limita bunului simț și din punctul acesta de vedere 
încalcă o normă legală. Cert este că nu știu la cine v-ați referit. Nedând nici un nume, nu 
vreau să dezvolt subiectul.  

 Consider că atunci când aveți ceva de spus trebuie să o spuneți cu subiect și 
predicat, inclusiv cu nume, cu dată, cu acuză și vom verifica împreună cu compartimentul 



21 

 

juridic și cu domnul secretar toate aceste lucruri. Cum totodată noi avem și o comisie de 
disciplină în care anumiți funcționari sunt trimiși dacă încalcă procedurile, dacă încalcă 
normele de conduită. Ei acolo se pot apăra, nu îmi aduc aminte să fi trimis pe cineva în 
această comisie pe marginea spuselor dvs. Ca avertisment verbal nu știu, cine este cel 
care a spus. Deci dacă îmi spuneți cine este cel care a spus, pot discuta. Dar dacă nu 
spuneți cine a zis, ce a zis, despre ce a zis, doar la modul general consider discuția…” 
 

 D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
          „Este vorba de domnul Marin Mititelu.” 
 

D-nul Mititelu: 
”Cetățeanul Marin Mititelu.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Ok. Și despre angajații Primăriei? Nu știu, nu a venit nimeni la mine să se 

plângă.” 
  

D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Este vorba despre ceea ce scrie dânsul. Face deci o referire generală la 

acești funcționari care sunt extrem de …  ce să spun… corupți.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Da, deci trebuie…” 

 
 D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
 „Și răspunsul dvs. demonstrează clar că nu a existat nici un fel de corupție, 

nu a existat nici un fel de asemenea situații deși insultele au fost adresate.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Aștept prin intermediul dvs. sau chiar ei care s-au simțit nedreptățiți dar nu 

știu de ce, să facă o sesizare către mine. Deci chiar putem să oprim din fașă astfel de 
izbucniri. Dar mai departe, a spune că vine galeria sună urât. Nu știu și vreau să-mi spună 
dintre cei din sală dacă v-am invitat astăzi pe careva la ședință. Domnul Tălăban?” 
 

 D-nul Tălăban: 
 „Eu am venit de bunăvoie și voi veni întotdeauna la ședință.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

          „Domnul Mititelu?” 
 

 D-nul Mititelu: 
 „Vin că mă obligă statutul.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

 „ Și altcineva, cine? Domnul Bârgău?” 
 

 D-nul Mititelu: 
      „Vin în numele Asociației Civice care la punctul 3 din statut se ocupă de 

corupție.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Bun. Haideți să ne oprim aici cu discuția, să remarcăm că și poziția 
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domnului Giurgiu este importantă… 
Domnul Mititelu, vă rog frumos, chiar mai înainte am spus că voi duce 

lucrurile până la evacuarea celor care nu înțeleg să dialogheze și nu să facă monolog.  
Și poziția domnului Giurgiu este importantă, o luăm în considerare, nu pentru 

faptul petrecut cândva ci chiar pentru ceea ce se petrece, ce se poate petrece ulterior.  
Pentru acest lucru, o să-i propun domnului secretar ca acel Regulament de desfășurare a 
ședințelor Consiliului Local, să fie regândit și să fie pus în dezbaterea dvs. Asta înseamnă 
din punctul meu de vedere ca toate ședințele noastre care sunt publice, deci sunt 
cunoscute, să ofere posibilitatea cetățenilor din Hunedoara să participe la ele printr-o 
înscriere prealabilă, ca să nu ne mai acuzăm unii pe alții de aducerea galeriei, printr-o 
înscriere prealabilă, așa cum se petrece de altfel la toate, sau marea majoritate a 
Primăriilor din țară. Înscrierea cu 5 zile înainte, vreau să particip la ședință… Asta nu 
înseamnă că noi aprobăm participarea, ci înscrierea, înscrierea jos la Registrul Poliției 
Locale, primirea de ecuson de participant la ședință. Stabilim o procedură pe care o să v-o 
supunem atenției dvs. , evident dacă aveți și alte idei pentru a fi cât mai transparenți dar și 
civilizați în același timp, sunt absolut de acord, iar această participare să se facă în limita 
locurilor disponibile din sală. Vă mulțumesc.” 

 
 D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

             „Domnul consilier Sevastru aveți cuvântul.” 
 

 D-nul  Sevastru Bujor Virgil: 
            „În primul rând aș vrea să vă sugerez studierea posibilității de modernizare a 

parcării de pe strada Oțelarilor întrucât în urma lucrărilor de la pietonală se constată o 
aglomerare a circulației pe străzile adiacente. Prin modernizarea acestor parcări de pe 
strada Oțelarilor s-ar crea posibilitatea pentru ca strada Ion Creangă să devină circulabilă 
în ambele sensuri. Cu aceasta s-ar scurta și accesul dintr-o parte în alta a orașului.  

 În altă ordine de idei, v-aș sugera posibilitatea de achiziționare de aparatură 
de scanare a apometrelor de limită de bloc. Nu e posibil în zilele noastre citirea apelor de 
limită la bloc să se facă, antic, veche și de demult, cu lunetă, cu lupă, cu lanterna… vine 
iarna, se depune strat de zăpadă, apometrele sunt aburite, deci devine aproape imposibilă 
citirea apometrelor mai ales că unele apometre sunt amplasate total necorespunzător în 
căminele respective. De nenumărate ori cei care citesc apele sunt obligați să se 
transforme în cârtițe și să intre în canal ca să poată să citească apometrele respective. 

 În altă ordine de idei o solicitare expresă din partea locuitorilor din strada 
Viilor privind respectarea prevederilor contractuale în ceea ce privește ridicarea gunoiului 
menajer de la poartă. Până acum s-a emis ideea că această stradă fiind mai îngustă, nu  
există posibilitatea ca mașina de salubritate să poată să intre în zona respectivă. După 
câte am înțeles s-au achiziționat 2 mașini de ridicare a gunoiului menajer de capacitate 
mai mică și cred că acestea ar putea să pătrundă și pe strada Viilor.  

 Și încă o întrebare, nu știu, nu m-am consultat cu nimeni înainte de a ridica 
această problemă … dacă există posibilitatea sau eu știu dacă în cadrul serviciului de 
salubrizare să putem înființa o firmă de curățenie, de întreținere a blocurilor. Eu unul vă 
spun, ca președinte de asociație deci e pur și simplu, asociație familială care se 
transformă în societate comercială dar de la 5-6 angajați cât avea la început acum mai 
vine un angajat, maxim 2 angajați pentru că a solicitat zeci de lucrări în tot orașul și nu 
face față. Implicit, nemulțumirea cetățenilor din cadrul asociației respective, domnule dacă 
tot plătim măcar să știm pentru ce plătim.  

 Vă mulțumesc, atât am avut de spus.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Da, sigur. Luăm în calcul și modernizarea parcării de pe strada Oțelarilor, noi 
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am mai discutat tot și pe tema aceasta și idea dvs. este chiar foarte bună pentru că veniți 
în completare cu posibilitatea transformării străzii Ion Creangă în dublu sens. Așa este. În 
momentul de față cu toată dorința noastră de a accelera traficul ca să spun așa nu reușim 
pe Creangă pentru că am numărat acolo cred că 85 de mașini care parchează. Este greu 
de presupus că le poți duce în altă parte, plus că intrarea pe Creangă dacă ar fi în două 
sensuri ar presupune intrarea doar din Laminatorului, că altfel nu se poate. Sau mă rog, s-
ar putea și pe partea cealaltă dar nu ai rezolva mare lucru. Dar, o să luăm în calcul. 
Precum știți dvs. ați hotărât și ați votat Acordul Cadru II. În cadrul acelui Acord s-a făcut 
licitația, licitație care a fost contestată de către firma de pe locul III. Cred că două luni de 
zile am fost blocați și cu această contestație chiar dacă multă lume nu înțelege că nu este 
vina unei autorități contractante când se petrec astfel de contestații pentru că ele sunt 
perfect legale. Noi trebuie să explicăm de fiecare dată de ce se întârzie. Ieri a sosit 
răspunsul de la Consiliul Național de soluționare a contestațiilor care nu i-a dat dreptate 
firmei de pe locul III, a rămas câștigător cel de pe locul I deci se va semna de către noi la 
momentul încheierii procedurii. Deci practic autoritatea contractantă poate semna în 
momentul de față acordul cadru, acord pentru care de altfel am și solicitat credit, urmând 
ca dvs.  să stabiliți cu proxima ocazie care va fi subsecventul numărul I. Noi am gândit 
deja un prim subsecvent, luând în calcul vechimea străzilor dar o să venim în dezbatere în 
Consiliul Local cu acest lucru.  

 Achiziția unui aparat pentru citit apometrele, complicat de dat un răspuns 
pentru că asta trebuie să o facă societatea comercială ApaProd dar să știți că o să le 
transmit acest lucru, o să facem o adresă oficială. Problema dvs. va fi transmisă mai 
departe.  

 O să transmit și problema gunoiului menajer de pe strada Viilor, domnului 
administrator de la societatea de salubritate (nu mai este în sală). 

 Cât privește firma de curățenie și întreținere a blocurilor, aveți dreptate, dar 
asta este o afacere de nișă, o afacere privată, ar fi bine dacă s-ar gândi anumiți 
antreprenori să facă așa ceva și este binevenită. Problema care se ridică este că această 
firmă creată plătește taxe și impozite conform legilor din România până la ultimul leu. Și 
atunci când cetățeanul de la bloc va face scandal pentru acel 5 lei pe care trebuie să-l dea 
pentru curățenie, pe care îl dădea până acum la femeia de serviciu care nu plătea 
niciodată nimic pe acel venit. Vedeți? când se aplică legile nu numai la politicieni ci la toată 
lumea apar astfel de probleme. Firma când trebuie să plătească dările la stat, realizează 
că încasează prea puțin de la cetățean și nu are de unde să le plătească și atunci se 
închide. Dacă vrem să fim nu numai noi politicienii corecți trebuie să transmitem tuturor 
acest lucru. Și cetățenilor. Ca toată lumea să fie corectă. Dacă vrei întreținere la bloc și 
curățenie, lucru perfect corect ceea ce spuneți, și eu locuiesc la bloc și știu ce înseamnă 
acest lucru, trebuie să ne asumăm plata corespunzător acelei firme care ne stabilește un 
tarif. Avem tot interesul să încurajăm înființarea în municipiul Hunedoara de firme. Nu cred 
eu că societatea de salubritate care este cu capital nu? de stat până la urmă este indicat 
să facă acest serviciu. Nu spun că nu ne putem gândi și la asta, eu doar explic de ce se 
ajunge în situația să nu mai aibă la un moment dat oameni pentru acest serviciu. Pentru 
că nu poate să-i plătească deoarece contribuția noastră ca locatar, ca proprietar este 
foarte mică. Ne scandalizăm dacă ne cere președintele de asociație sau administratorul, 
domnule să-i plătesc salariul minim pe economie și uite dările la stat cât înseamnă și nu 
înțelegem ce trebuie să facem mai departe.  

Nu a fost decât o simplă explicație, nu neapărat un răspuns pentru că societatea 
deocamdată dacă ar fi să-și diversifice activitatea ar fi foarte bine dar asta însemnă 
intrarea în Consiliu Local cu noua organigramă și cu oameni pentru așa ceva. În sfârșit, 
este posibil și asta doar să nu ajungem în situația în care din nou nu facem serviciu de 
calitate pentru că nu vrem să plătim.” 
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 D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
„Domnul consilier Kofity.” 

 

 D-nul  Kofity Zoltan: 
      „Aș dori să propun studierea oportunității privind realizarea unei stații de 
autobuz la intersecția Bd-ului Corvin cu Bd-ul Dacia, acolo undeva începe pietonala ca să 
evităm în acest fel și parcarea autovehiculelor acolo și într-un fel și decongestionarea puțin 
a traficului în zonă fiindcă ar avea și un impact vizual mai plăcut dacă la intrare pe 
pietonală nu începe cu mașinile parcate claie peste grămadă.  

 Pe strada Ion Creangă, am discutat cu domnul Primar și eu am fost de 
părere că ar fi bună reglementarea circulației în dublu sens din sensul unic de acum 
fiindcă la momentul de față este singura cale de acces, din partea Aurel Vlaicu către Teatru 
și dacă tot vorbim de Bd-ul Republicii ar fi foarte important după părerea mea interzicerea 
staționării și a opririi mașinilor, acolo sunt două sensuri, două benzi pe sens și ar ajuta 
mult la traficul care aproape ș-a blocat mai ales în orele de vârf.  

 Într-adevăr ar trebui și niște parcări dar, în prima fază ar fi important în 
același timp și atenția sporită din partea poliției rutiere locale, pentru interzicerea opririi 
mașinilor pe acele sensuri, deci între intersecția între Bd-ul Dacia, Republicii și până la 
sensul giratoriu cu George Enescu sau chiar până la Ghe. Barițiu deci și tronsonul de la 
începutul străzii Aurel Vlaicu deci la trecerea de pietoni. Mulțumesc. ” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
 „Da, în ceea ce privește stația de autobuz despre care ați vorbit, ea se va 

face, este deja prinsă în planul nostru, va fi mutată din fața Poștei vechi și pusă exact la 
intersecția de care ați zis dvs.. 

 Interzicerea opririi pe Bd-ul Republicii a fost luată în calcul la prima ședință 
de, sau mă rog la ultima ședință de săptămâna trecută a comisiei de sistematizare, 
propunerea dvs. a fost făcută de către Poliția rutieră a municipiului Hunedoara și a fost 
aprobată oprirea interzisă dar numai pe partea dreaptă, deci pe prima bandă, pe sensul de 
mers dinspre Hațeg spre Deva. Considerând că iarăși vorbim de multe mașini care nu au 
unde să parcheze, dar și de o descongestionare a traficului, astfel că prima bandă unde se 
află stația de autobuz, de altfel, asta a fost și motivul, pe prima bandă va fi interzisă 
oprirea. Se va putea circula mult mai repede către Deva și totodată cei care urmează să 
facă virajul la dreapta, pentru intrarea pe Bd-ul Dacia nu vor mai avea probleme să intre, 
să iasă de pe prima pe a doua și să facă la dreapta.” 
 

D-nul Muzsic Robert: 
”Am văzut d-le primar că a început din nou să se traseze parcările dintre 

blocuri dar în același timp am constatat că ele se trasează doar selectiv. Aș vrea să-i 
înștiințați pe cei care fac acest lucru să o facă totuși corespunzător, pentru că nu poți trasa 
într-o parcare 3 locuri și restul să le lași libere, ținând cont că mașinile nu erau în parcare. 
Normal că dacă sunt mașini în parcare...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Spuneți-mi locul.” 
 
D-nul Muzsic Robert: 
”Pe str. Oltului, Streiului. A doua problemă pe care vreau să o ridic este o 

situație asemănătoare dar legată de str. Mureșului unde se asfaltează de fapt se 
plombează de către angajații societății noastre, gropile. Am văzut că din nou se asfaltează 
dar se asfaltează doar unele gropi. Dacă mergeți dvs. acuma pe str. Mureșului o să vedeți 
că sunt asfaltate 80% și 20% sunt lăsate, poate pentru primăvară, nu știu, întreb și eu. 
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Revin cu situația blocurilor de pe str. 1 Decembrie, fosta Moldovei. Poate știți 
poate nu știți, zilele trecute au căzut iarăși câțiva bolțari din aceste blocuri și am fost 
chemat de către cetățenii din zona respectivă și am fost rugat ca să înștiințez primăria de 
acest fapt. Rugămintea lor a fost ca dacă situația nu poate fi clarificată în scurt timp, am 
înțeles că lichidatorul pune anumite probleme. Să se monteze măcar panouri prin care să 
fie avertizați că ”ATENȚIE CAD BOLȚARI!”  Să fie atenți cetățenii sau să se monteze un 
gard măcar pe partea cu trotuarul care este amenajat, să se monteze un gard de protecție 
prin care dacă Doamne ferește mai cade un bolțar...sau o plasă de protecție să se 
monteze de către firma răspunzătoare de aceste blocuri. 

Aș mai veni cu o întrebare. Știm că o importantă firmă din municipiul 
Hunedoara se va închide, este vorba de Maritan. Știm că vor rămâne peste 100 și ceva de 
persoane în șomaj, haideți să vedem ce putem face noi ca și consilieri ca și Consiliu Local. 
Am înțeles că se mută în altă țară, pleacă și își desfășoară activitatea având alte condiții, 
este o societate privată, clar că poate să-și mute activitatea unde dorește dar noi trebuie 
să ne gândim ca și consilieri locali la cetățenii care rămân în șomaj, să găsim o soluție, să 
vedem ce putem să facem noi. Ținând cont că este în prag de iarnă, cheltuielile la bloc 
cresc și atunci nu știu, să găsim o soluție pentru aceste persoane. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să transmit chiar azi problema ridicată de dvs. cu trasarea parcărilor și 

sper să nu aveți dreptate. Dacă aveți dreptate atunci au ei o mare problemă cu mine. Nu-
mi aduc aminte să fi dat ordin să se mute de acolo.” 

 
D-nul Muzsic Robert: 
”Eu bănuiesc că nu puneți la îndoială ceea ce spun în ședința de consiliu 

local! Pentru că am văzut eu cu ochii mei, nu m-a înștiințat nimeni.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Problema era invers, ca să se audă în altă parte.” 
 
D-nul Muzsic Robert: 
”Am înțeles ce spuneți, da.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...că nu au terminat este una, dar dacă s-au mutat așa de capul lor, este 

urât. Str. Mureșului, să știți că vom continua plombarea, doar că am fost în control la 
cimitir, cimitire dar mai ales la cimitirul care aparține de primărie, am găsit niște gropi acolo 
în șosea și în regim de urgență i-am luat și i-am mutat la cimitir. Vine această sărbătoare 
creștină, ziua morților, și am vrut să și asfaltăm acolo, am mutat și o mare parte din echipa 
de curățenie la cimitir, să fie pregătit, am trimis și la celelalte cimitire să fie în regulă, dar 
revenim pe Mureșului pentru că într-adevăr au rămas gropi. 

Blocurile de pe Moldovei, este bine să o repet și este bine să o repete și d-
nul secretar. Noi, adică dvs. de fapt, prin primărie, am deschis proces împotriva firmei de 
lichidare societății cărei aparțineau cele 3 blocuri. Bine era dacă acest lucru se făcea de 
mult, mai devreme. Azi puteam să spunem că aveam acolo un loc viran. Speța este 
obligația de a face. Obligația de a face merge până la expertiză din partea lor, expertiză  
asumată și plătită de către ei nu de către primărie, pentru că nu există cadru legal să 
expertizez eu blocurile lor private. În cazul în care ele nu pot fi terminate să se treacă la 
demolare, totodată le-am cerut și împrejmuirea să știți, facem acest lucru. Din păcate ceea 
ce se observă în întreaga societate este un dezinteres a unor firme de construcții, a unor 
firme de drumuri așa cum remarca d-na consilier cu privire la Popa Șapcă, am tot discutat 
și am făcut la notificări de ne-am săturat. Firma de containere îngropate care pentru 
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întârziere au plătit penalizări de 500 milioane lei vechi la primărie, atât a plătit penalizări. Și 
nu că au plătit din banii pe care trebuia să-i dăm noi, nu, le-am spus: vi cu banii aceștia 
după care îți plătim noi ție, ca să fie treaba lămurită. 

 Așa este și cu această societate de lichidare, este direct răspunzătoare de 
tot ceea ce se întâmplă acolo. Evident că aveți dreptate că nu ne încălzește cu nimic. Se 
întâmplă Doamne ferește ceva, și dvs. ați ridicat problema, și colegii de aici au ridicat 
problema, și eu ridic problema, el va ajunge să răspundă, se ajunge iarăși într-o instanță și 
iarăși ani și ani de procese. În momentul de față suntem de aproape un an sau de cât?” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”De jumătate de an. Cu procesul suntem în faza de expertiză tehnică.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Câte discuții am avut cu ei anterior deschiderii acestui proces, că nimeni nu 

vrea să se lungească.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”...nu am ajuns la o înțelegere cu ei.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Încă o dată o să facem în fiecare lună câte o notificare. Apropo, am dat și 

amenzi, am dat o amendă de 30.000 lei.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Mai mult decât atât în urma discuțiilor cu d-nul primar vom începe acțiuni în 

instanță pentru mai multe clădiri abandonate din Hunedoara pe obligația de a face.” 
 
D-nul Muzsic Robert: 
”Dar măcar să montăm niște panouri.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și dacă le instalăm tot nu rezolvăm problema, ne învârtim de cele mai multe 

ori într-un cer vicios.” 
 
D-nul Muzsic Robert: 
”Dar măcar prevenim noi.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Poliția Locală să nu vă spun de câte ori se duce, disciplina în construcții a 

dat amendă de 30.000 de lei. Avem problemă cu capturarea câinilor fără stăpân, tot în 
zona aceea. Evident că câinele este tranchilizat și se bagă sub acele dărâmături, își 
revine, pleacă și iarăși  zeci de solicitări din partea cetățenilor care nu mai pot să iasă din 
bloc. La solicitarea consiliului local continuăm cu acele adrese. 

Cu privire la închiderea unei firme private este un lucru care evident ne dă de 
gândit tot timpul. Noi susținem interesul privat pentru că este de fapt și interesul orașului. 
Așa cum bine știți, 43% rotunjit din impozitul pe venit din impozitele pe salarii se reîntoarce 
în bugetul nostru. Este un interes major al nostru de a susține locurile de muncă și 
totodată înființarea altor locuri de muncă pentru că noi din taxele și impozitele cetățenilor și 
a societăților, impozitele fixe, ca să zic așa, impozit pe mașină, impozit pe teren, impozit 
pe proprietate, pe clădire, încasăm aproximativ 3 milioane de euro pe an, adică 
aproximativ 10% din bugetul nostru. Diferența este dată din aceste echilibrări pe care le 
face Statul Român. Echilibrare pe TVA, echilibrare pe IVG. Dacă putem și cunoaștem 
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situații de genul acesta și evident că dvs. în calitate de consilier local aveți și dreptul de a 
discuta de o posibilitate de ai ajuta cu ceva, noi suntem obligați să o facem și din motivul 
pe care vi l-am spus. Oricând puteți veni cu cineva la mine, ați și fost de nenumărate ori și 
dvs. ați venit cu diferiți investitori să povestim, să discutăm, să punem pe masă ce terenuri 
avem noi ca să-i putem ajuta. Dacă veți lua legătura, voi încerca și eu să iau legătura cu 
patronul să ni se explice motivele, trebuie să existe ceva motive pentru că această firmă 
este din 1990 aici?” 

 
D-nul Muzsic Robert: 
”Din 1991.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Este bine să o spunem și în Consiliul Local, societatea Draxelmaier face 

angajări în continuare. Discut foarte des cu reprezentantul societății și am încercat chiar să 
preluăm noi CV-urile celor care vor să se angajeze, să facem un fel de extindere a 
resurselor umane de la dânșii și noi să dăm drumul mai departe și să lămurim pe cei care 
vin în audiențe să se încadreze acolo. Cum societatea Schaeffler căruia i-a fost vândut 
acel teren, deja a cerut autorizația de construcție, și-a terminat proiectul a parcurs toate 
etapele, urmează să înceapă să construiască. Deci încercăm să facem tot efortul să 
aducem cât mai multe societăți în așa fel încât să încasăm cât mai mult din această 
echilibrare pe care o face Statul Român, cum totodată am semnat în numele primăriei un 
memoriu împreună cu primarii din municipiul Petroșani, din Deva, Brad și alte localități 
privind posibilitatea ca echilibrarea bugetului local să se facă și prin virarea a 43% din 
impozitele pe pensii. În municipiul Hunedoara sunt aproximativ 20.000 de pensionari și 
peste 3.000 dintre aceștia au pensii de peste 2.000 lei, pensii care se impozitează, în 
afară de pensiile speciale. Mai avem și pensiile ofițerilor militari, pensiile ofițerilor de 
poliție, subofițeri și alte pensii care sunt foarte mari și nu ni se reîntoarce nici un leu, 
deoarece toți acești cetățeni domiciliază în municipiul Hunedoara și pe bună dreptate au 
solicitări de parcări, au solicitări de întreținerea casei pensionarului, de subvenții la UAMS, 
de subvenții la CPV, de asfaltări iar noi Consiliul Local care întocmim și votăm bugetul nu 
beneficiem nici măcar de un leu din acel impozit pe pensie. Din calculele noastre a rezultat 
că aproximativ 800 de mii de lei este pierderea anual doar pe aceste 3.000 de pensii. 
Pensiile speciale nu știu câte sunt în Hunedoara pentru că acelea vin de la București, este 
o altă discuție, nu avem posibilitatea ca să le cunoaștem. Bănuiesc că la 1 milion de lei, 
care este totuși o pierdere importantă pentru noi în bugetul local.  

Totodată acest organism Asociația Municipiilor din România reprezentată de 
noi primarii din județ, am solicitat ca o parte din IVG-ul angajaților domiciliați în municipiul 
Hunedoara dar care lucrează  în alte orașe să se reîntoarcă înapoi la primărie. Este un alt 
nonsens pe care nu-l pricep. În momentul de față Hunedoara are aproximativ 5.000 de 
angajați, și vorbesc din date de la Statistică, cetățeni ai municipiului Hunedoara care 
lucrează în Deva, Simeria, Orăștie. Acel IVG de 43% din salariile dânșilor se duce tot în 
orașul unde își desfășoară activitatea la acea societate. Corect ar fi ca o parte din acel 
43%, cât crede Guvernul, să se întoarcă la administrația locală, pentru că cetățeanul 
lucrează într-adevăr acolo, toată stima pentru orașul unde își desfășoară activitatea, dar 
consider că el beneficiază și aici de serviciile oferite de Consiliul Local, întreținere drumuri, 
salubrizare stradală și așa mai departe. Sunt lucruri care trebuie să ne dea de gândit să 
facem tot efortul ca și consiliu local și să găsim soluții indiferent de culoarea politică, 
indiferent de cât vom mai sta noi sau nu vom mai sta aici. Bugetul orașului așa se 
alimentează și așa trebuie gândit, inclusiv dacă vorbim de descentralizare și vedeți că 
vorbesc public, nu vorbesc doar pentru dvs. sunt  și doi colegi în sală care înregistrează 
chiar 3, scuze Antena1. Toți trebuie să găsim soluții de a atrage aceste surse. 
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De ce în momentul de față primim doar 43% din IVG, și nu primim 66%? 
dacă tot vorbim de descentralizare, haideți să dăm bani autorităților locale care să 
hotărască cum își fac bugetul, așa mi s-ar părea corect și am făcut o adresă la Asociația 
Municipiilor din România împreună cu acești primari din tot județul, pentru a mări această 
sumă care din punctul meu de vedere ar însemna o descentralizare. Să nu uităm că noi 
din acele 3 milioane de euro, din acei acel 10%, plătim gaz, plătim curent, plătim 
salubrizare stradală, plătim, plătim. Ajungem să plătim probabil aproape dublu. 

Am pornit de la subiectul Maritan, îmi cer scuze, am vrut să fac de fapt o 
informare și oricum o făceam la final, și este bine dacă dvs. ați deschis această discuție să 
și luați legătura, mâine vă aștept la o întâlnire fără doar și poate cu patronul, dar cu ori și 
cine, chiar este un interes major, indiferent că acel antreprenor nu vă simpatizează pe dvs. 
și mă simpatizează pe mine sau vice-versa, nu are importanță, trebuie să facem tot efortul 
să menținem aceste locuri de muncă, ca să putem să încasăm taxe și impozite pentru 
oraș. Mulțumesc.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                    „D-le  primar am și eu o interpelare legată tot de gropile din asfalt, consider că 
firma care se ocupă de reabilitarea Bd-ului Mihai Viteazu, mă gândesc că cunoașteți și ar fi 
bine să le transmiteți din partea mea, să le bateți un pic obrazul, în sensul că după ce a 
finalizat, cum a finalizat asfaltul, nu mă pricep eu foarte bine la construcții, mai bun mai 
rău, oricum e mai bun acuma ca și cum a fost. Mai era nevoie de vre-o 10 roabe de bitum 
să finalizeze spre intrarea pe strada Mureșului și spre strada Avram Iancu. Sunt sigur, eu 
în fiecare dimineață sau zilnic trec de cel puțin 2-3 ori pe acolo și sunt sigur că fără să 
vreau mă gândesc cu drag la dvs. și sigur vă apucă sughițul. Nu ca spirit de glumă, 
chestia este că sunt niște gropi acolo, de vi cu avânt ca să urci panta la Golgota și când ai 
luat o groapă din aia am simțit că se rupe mașina. Eu în fiecare dimineață trec pe acolo, 
știu groapa, frânez, mă mai înjură cei din spate că am liber și de ce frânez, frânez ca să 
nu-mi stric mașina. Nu cred că era vorba de mai mult de vre-o 10 roabe de bitum ca să 
finalizeze. Știu că lucrarea nu e finalizată dara acolo s-a turnat asfalt, era foarte mare 
problemă dacă îndreptau frumos? Și spre str. Avram Iancu, dar acolo sunt numai vre-o 3 
gropițe, așa mai mici...și la coborâre de pe lângă stadion și la urcare. La urcare este o 
groapă, de dacă nu ești atent, îți rupi mașina.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În legătură cu acest lucru, vorbim de str. Mihai Viteazu, cred că vorbim mai 

degrabă de str. Mureșului.” 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Mureșului spre Mihai Viteazu.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
” Mureșului spre Mihai Viteazu, dar nu în față la Golgota, pentru că în față la 

Golgota este tot Mihai Viteazu și este asfaltat. Ce s-a întâmplat? Uneori o să observăm cu 
toții și cu surprindere că o stradă chiar dacă o vedeți continuată, are două denumiri și 
aceasta este una dintre ele. Mihai Viteazu merge de la intersecția cu Avram Iancu, ce 
spuneți dvs., și coboară până la gară jos, dar în față la Golgota unde este de fapt o 
intersecție, se face o bucățică de Mihai Viteazu și ea nu este prinsă în planșă. De ani de 
zile, nu de acuma, nu avem noi nici o legătură cu asta. Este o bucățică de 100 de metri 
care merge și pe Mureșului, da? Despre aceea este vorba. Ei bine constructorul nu se 
poate duce un cm. mai încolo, că vine cu situație de lucrări, pe care eu nu i-o plătesc că a 
intrat pe altă stradă, asta nu înseamnă că nu plombăm groapa. De asta și plombăm 
acuma pe Mureșului și venim până acolo. Deci aici o rezolvăm că nu e mare lucru, dar 
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vroiam să explic de multe ori cum se întâmplă acest lucru. 
 Încă o anomalie: Mureșului, dacă veniți dinspre Deva, nu urcați înspre 

Golgota, faceți dreapta, pe cealaltă străduță în intersecție, dl. Jitian dă din cap că și dânsul 
s-a confruntat cu asta când era viceprimar, și intrați în Mihai Viteazu. Păi vedeți că acolo s-
a oprit asfaltul, pentru că jumătate din stradă este pe Mureșului și nu se poate asfalta și 
jumătate intră pe Mihai Viteazu și s-a asfaltat. Noi o să plombăm cealaltă parte de pe 
Mureșului, dar evident cetățeanu nu are de unde să știe și v-a spune: d-le, âștia de la 
primărie toți la un loc nu fac o minte întreagă! Cum Dumnezeu să se oprească tocmai aici. 
Asta e legea, nu te poți duce cu o situație de lucrări pe porțiunea cealaltă. Când ai luat în 
calcul și ai depus proiect, ai depus proiect pe str. Mihai Viteazu, punct. Mureșului va fi un 
alt proiect. Dar tot ce înseamnă Mureșului și Independenței, vreau să fie plombat cât timp 
ne permite legea, pentru că așa era plombat mai de mult dacă prindeam cu un proiect 
toată zona, acum noi trebuie să mergem cu acest proiect. Mulțumesc.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Domnule Mititelu, vă rog.” 
 

 D-nul  Mititelu: 
        „Domnule Primar, pentru că eu nu citesc de pe foi ca să mă filmeze o cameră 

personală de 3.000 de euro, am numai niște adnotări și aș vrea să …” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
     „Domnule Mititelu, am o rugăminte, și știu că pricepeți… domnule inginer 

Mititelu, știu că pricepeți. Cu toată responsabilitatea vreau ca dvs. să vă adresați 
Consiliului Local cu întrebări pertinente sau soluții pertinente la problemele orașului. Nu 
vreau să purtați o discuție cu un consilier și nu vreau să se înțeleagă că faceți parte din 
galerie. Și știu că nici dvs. nu vreți acest lucru. Eu îmi notez, așa cum nici mie nu-mi 
convine ce spune poate un consilier dar sunt obligat să-mi notez problema, sunt obligat să 
dau răspunsul acum sau ulterior, cum spune legea. Vă ascult pe probleme punctuale, nu 
un minut, nu două, nu cinci, cât doriți dvs. dar pe probleme punctuale fără atac la 
persoană. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul  Mititelu: 

       „Și eu domnule. Vreau să vă spun că eu vorbesc în numele Asociației Civice 
Solidaritatea Hunedoreană. Nu vin de capul meu aici. Dacă cineva are neplăceri, să ne 
dea în judecată și o să vadă dacă avem dovezi sau nu. Este foarte simplu. Eu am câștigat 
doi ziariști care nu au avut dovezi și m-au jignit și o grămadă de procese.  

Despre ultimul proces vroiam să vă spun dvs. și Consiliului Local pentru că a 
apărut în presă mai deunăzi și nu am apucat să vă trimit. O să vă trimit până pe data de 5 
cu nume și ci tot absolut decizia nr. 3671 din 2018, celebrul proces referitor la Curtea de 
Conturi unde, 12 funcționari, îi voi nominaliza atunci după Raportul, nu am raportul decât 
decizia. Raportul Curții de Conturi, 12 funcționari, 2 Primari, Hada - PNL, Schiau – PDL, 
Demeter Ladislau, secretar – Rață Bugnariu, adică funcționari nominalizați de Curtea de 
Conturi, deci nu bat câmpii, au produs un prejudiciu de 3,8 mil. de euro. Eu vreau să faceți 
o conferință de presă la nivel național. Pentru că pe lângă cele 22 de proiecte pe care le 
aveți, și am văzut înregistrare de la GAL, că nu am venit la toate ședințele, da? Și pe 
lângă cele 14 șantiere pe care le aveți, sunteți unicul Primar care deși a și trebuit în 
Instanță să continuați acțiunea lui Arion la Bârcea e campion, și va trebui să recuperați 3,8 
mil. de euro. Eu nu am fost în numele Asociației acolo de pomană. Pentru că am adus 
dovezi în ultimii trei ani de zile, că a fost un mod de operare și de furt din partea PNL 
Hunedoara. Punct. Astfel încât, judecătorii când au văzut și speța asta și-au dat seama că 
este un mod de operare. Deci, 3,8 mil. de euro, trebuie să afle toată lumea că Primăria își 
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va recupera banii și datorită Asociației Civice Solidaritatea, care convine sau nu convine. 
Că văd că unii, din 2016, pe unii i-a prins dragostea de oraș. Adoptă o frunză, adoptă o 
stradă, adoptă un copil, adoptă o dudă. Când noi eram concediați, câștigam 1000 de 
procese deși 3185 trebuia să câștig, de procese pentru oameni și investiția adusă de mine 
din 3,8 mil câștigate, nu permit unuia care habar nu are despre ce se întâmplă cu orașul și 
vrea să facă imagine și notorietate, acum de doi ani de zile, nu permit nimănui și îndeosebi 
domnului Giurgiu, ca să nu fiu evaziv, să mă contrazică.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

     „Domnule Mititelu, întrerup discuția dacă mai rostiți numele unui consilier, 
pentru că e ca o dispută personală. Oprim discuția. Am ascultat ce mi-ați spus despre 
recuperarea prejudiciului, știu că sunteți parte în proces, o să vă facem o adresă oficială 
către Asociația dvs., prin care o să vă înștiințăm ce s-a întâmplat până la momentul de față 
cu această recuperare. Mulțumesc. Altă problemă?” 

 
D-nul  Mititelu: 

      „Ar fi bine să ne chemați și pe noi că avem idei. Că va veni o firmă  pe această 
recuperare, care dvs. vă va spune domnule știți, cum 3,8 mil.?nu se poate, da acolo vreun 
milion, nu știu ce…cade la înțelegere cu partea cealaltă că sunt două firme medicale și ne 
trezim că mai recuperăm 300.000 de euro. Ori, eu nu am stat trei ani prin instanță pentru 
chestia asta. Am încheiat.  

Partea a doua. Eu știu, și aș vrea să îmi răspundeți direct așa, eu știu că 
zidul acela de la Cofetăria Select, vis - a - vis de bazinul de înot, trebuia să fie vopsit pe 
baza unui proiect al domnului Sebastian Bârgău, inițiativă lăudabilă. A fost vopsit, fără 
acordul Primăriei cu o chestie prin care se spunea că aducem F.C. Corvinul acasă.  

Vreau să vă spun încă odată, am în față sentința civilă nr. 97 din 2015, unde 
persoana juridică F.C. Corvinul Hunedoara a fost desființată de instanța de judecată la 
cererea Direcției Generale Regionale și este vorba de un lichidator, Cabinetul individual de 
insolvență David Claudia. Deci, și dacă s-ar aduce, să zicem palmaresul, care nu 
înseamnă decât un loc trei, nu există persoana juridică ce poate să vină cu palmaresul 
acolo. Nu se poate veni cu palmares, F.C. Corvinul Hunedoara peste C.S. Hunedoara 
actual. Mă înțelegeți? 

Unu la mână, doi la mână. Ca să se înființeze, nu mai pot… pentru că am eu 
Asociația Sportivă Corvinul Hunedoara. Florică Văetuș are propria școală tocmai din acest 
motiv. David Cojocar a vrut să pună mâna pe asociația mea, a venit cu o grămadă de 
personalități care au distrus Clubul. Nu s-a distrus numai Combinatul, și Clubul. Înțelegeți? 
Deci, au aviz băieții care au vopsit? Că din informațiile mele, deocamdată nu dau nume, 
au fost puși de persoane care sunt de față aici să vopsească, astfel încât, dacă nu au 
aprobare și dvs. faceți ceva, înseamnă că nu sunteți de acord cu venirea palmaresului. Iar 
dacă faceți ceva, meritul e a lor, nu a dvs. Au aviz pentru că au vopsit zidul acela? Da sau 
nu, atât vă întreb. Am terminat punctul doi. Aud, domnule Primar.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
„Eu nu îmi aduc aminte să fi semnat așa ceva, dar o să mă informez, nu 

cred.”  
 

D-nul  Mititelu: 
„Ei, ați văzut? Mai spuneți și adevăruri, minciunile așa numai pentru unii. 

După aceea, am fost acuzat, nu am știut cu ce vine… uitați adresă către Asociația noastră, 
v-am solicitat adresele de email ca să comunic și cu consilierii locali direct, cum vă trimit și 
dvs.  Antet, către Asociație, semnături, tot absolut. Asta e adresă către mine. Aș face o 
precizare, domnul Constantin Ion nu are adresă, domnul Kofity și domnul Palcău nu și-au 
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dat acordul conform legii, mă bucur, înseamnă că sunt ori prea bine informați, ori prea 
îndoctrinați și nu au nevoie. Nu e nici o supărare, nu mai discutăm despre ei. Deci, asta e 
adresă către Asociație și către să spunem Mititelu. Iar astea sunt adresele, la care nu am 
color, eu nu am bani de… astea sunt adresele primite de domnul care făcea …, aici 
adresa de email iar aici DMH (Direcția de Mișcare a Hârtiilor prin Primărie), nu are nici un 
antet oficial și pe color, aici este maro, aici este maro pentru că a fost filmată cu aparatul 
de filmat, pe birou. Punct.” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Domnule Primar, vă rog frumos, răspundeți-i cetățeanului Mititelu, așa cum 

mi-ați răspuns mie în adresă, faptul că aceste documente au venit de la Primărie. Auziți 
galeria, o auziți?E aici, galeria e prezentă domnule Primar, vedeți?” 

 
D-nul  Mititelu: 

        „Băi băiatu, tu nu mă întrerupi pe mine, măi băiatule.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
       „ Ați terminat, o să închidem ședința pentru că am mai spus-o și nu ne ținem 

de cuvânt.” 
 

D-nul  Mititelu: 
        „Dar să nu mă întrerupă că nu e …la partid acolo la el să întrerupă...” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
        „ Ședința se închide.” 

 
D-nul  Mititelu: 

    „Stați domnule că mai am un pic. Ce avem noi aici? Declarațiile de avere și de 
interese ale domnului Giurgiu, pe care foaie verde cu de toate….” 

  
 D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Declar ședința închisă. Domnule Mititelu vă mulțumim.” 
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